
 
 
z 9. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Teplička nad Váhom /ďalej len OZ/, ktoré sa 
konalo dňa 14. 12. 2007 o 15,00 hod. v zasadačke Obecného úradu v Tepličke nad Váhom. 
 
Prítomní: 
viď. prezenčná listina /starosta, zástupca starostu, prednosta, poslanci OZ, zapisovateľka, 
pracovníci obecného úradu, hostia/.  
 
Starosta obce prečítal navrhnutý program OZ: 
 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Voľba pracovných komisií 
3. Kontrola plnenia úloh 
4. Predloženie návrhu na schválenie VZN o daniach a miestnych poplatkoch 
5. Predloženie návrhu Dodatku č. 3 k VZN o komunálnom odpade 
6. Úprava rozpočtu pre rok 2007 
7. Návrh rozpočtu na roky 2008 - 2010 
8. Rôzne  
9. Diskusia 
10. Uznesenie  
11. Záver 

 
Starosta obce navrhol, aby sa bod č. 6 Úprava rozpočtu pre rok 2007 rozdelil na dve časti:           
a) Rozpočtu Základnej školy Teplička nad Váhom a po b) Rozpočtu Obce Teplička                 
nad Váhom. Starosta navrhol, aby sa bod 6 a prejednával hneď po bode č. 3.  OZ program 
spolu s pripomienkami jednomyseľne schválilo. 
 
1. Otvorenie zasadnutia 
 
     Zasadnutie OZ otvoril starosta obce Milan Lazar. Privítal prítomných poslancov a hostí. 
Zasadnutia sa zúčastnilo 9 poslancov. Starosta konštatoval, že OZ je uznášaniaschopné.  
 
2. Voľba pracovných komisií 
 
     Starosta obce navrhol za predsedu pracovnej komisie Ing. Štefana Moravčíka.                       
Za zapisovateľku Katarínu Ďugelovú. Za overovateľov zápisnice navrhol Ing. Antona Zvaríka 
a Mgr. Kamilu Dubovickú. Poslanci návrh jednomyseľne schválili. 
 
3. Kontrola plnenia úloh 
 
     Starosta odovzdal slovo zástupcovi starostu Ing. Štefanovi Moravčíkovi,  ktorý zhodnotil 
plnenie úloh z minulého OZ, ktoré sa konalo dňa 25. 10. 2007:  
úlohy C1, C2, C3, C4, C5, C6, C7 a C8 – boli splnené, 
úlohy C9, C10 a C11 – ostávajú v plnení,  
úloha C12 – bola splnená, 
úloha C13 – ostáva v plnení, stavebný úrad písomne zaviaže stavebníka k splneniu úlohy,   
                     termín do 21. 12. 2007,  
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úloha C 14 – bola splnená, starosta obce prečítal list, ktorý bol zaslaný občanom                      
dňa 29. 11. 2007 vo veci predaja pozemkov – časť „Kúty“ /vi ď. príloha/. 
Štefan Smrekovský podotkol, že občania nevedia ako postupovať pri takýchto prípadoch, 
preto by bolo vhodné, aby si obec zobrala do svojich nákladov právnickú pomoc, s tým, že by 
ju mali občania k dispozícii. 
Ing. Štefan Moravčík: „Nie som proti, ale treba vyhradiť, aká právna pomoc by sa 
poskytovala, aby sa nevytvoril precedens.“ 
Starosta: „Budeme sa informovať za akých podmienok by sa dala takáto pomoc poskytovať.“ 
Obecné zastupiteľstvo doporučuje starostovi obce, aby vstúpil do jednania s právnou 
kanceláriou o možnosti paušálnej náhrady za právne služby, alebo za dohodnutú mesačnú 
finančnú náhradu právnych služieb pre obec. 
  
6. Úprava rozpočtu pre rok 2007 
 
a) Rozpočet Základnej školy Teplička nad Váhom 
 
     Starosta obce odovzdal slovo Ing. Zuzane Kovačikovej, účtovníčke ZŠ, ktorá informovala 
o rozpočte na rok 2008 a zmenách rozpočtu pre rok 2007 /Zmeny rozpočtu č. 5/2007                  
a č. 6/2007 – viď. prílohy/. Poslanci nemali žiadne pripomienky, OZ jednomyseľne schválilo 
Rozpočet Základnej školy na rok 2008 a zmeny rozpočtu č. 5/2007 a č. 6/2007 pre rok 2007. 
               
4. Predloženie návrhu na schválenie VZN o daniach a miestnych poplatkoch 
 
     Poslanci boli podrobne informovaní o návrhu VZN na porade, ktorá sa konala                     
dňa 30. 11. 2007. OZ návrh schválilo jednomyseľne /viď. príloha/.   
 
5. Predloženie návrhu Dodatku č. 3 k VZN o komunálnom odpade 
  
     Poslanci boli podrobne informovaní o návrhu VZN na porade, ktorá sa konala                          
dňa 30. 11. 2007. OZ návrh schválilo jednomyseľne /viď. príloha/.   
 
6. Úprava rozpočtu pre rok 2007 
 
a) Rozpočet Obce Teplička nad Váhom 
 
      Starosta obce odovzdal slovo Ing. Štefanovi Moravčíkovi, ktorý prečítal návrh úpravy 
rozpočtu pre rok 2007. Poslanci návrh schválili, 8 bolo za, 2 sa zdržali hlasovania                    
/viď. príloha/.   
 
7. Návrh rozpočtu na roky 2008 - 2010 
 
      Starosta obce informoval o pripravovanej výstavbe troch nájomných bytov /každý po cca 
20 bytov/. Pripravujú sa podklady o možnosti čerpania finančných prostriedkov zo Štátneho 
fondu rozvoja bývania. Poslanci boli taktiež informovaní o návrhu rozpočtu obce pre rok 
2008, ktorý OZ schválilo jednomyseľne a návrh rozpočtu pre roky 2009 – 2010,  návrh berie 
OZ na vedomie. 
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8. Rôzne 
 
     Starosta informoval o rámcovej zmluve s obcami v Terchovskej doline. OZ návrh zmluvy 
schválilo. 
 
     Prednosta informoval o previerke dodržiavania zákonnosti obce na úseku hlásenia 
a evidencie občanov – upozornenie prokurátora, OZ berie na vedomie.  
 
     Ing. Štefan Moravčík prečítal žiadosti občanov: 

a) Jozef Ilovský a Mgr. Helena Oščadnická, Na Majer 14, Teplička nad Váhom podali 
sťažnosť na vlastníka lipy. Lipa im presahuje na ich pozemok a znečisťuje ho.               
OZ berie sťažnosť na vedomie a ukladá komisii pre ochranu verejného poriadku 
a poslancovi z tohto obvodu, aby sťažnosť preverili na tvare miesta, či je sťažnosť 
opodstatnená. Termín január 2008. 

b) František Ďugel a manželka Oľga, Turáková 1/7, Teplička nad Váhom podali sťažnosť 
na susedu p. Helenu Dikošovú. OZ berie sťažnosť na vedomie. Obec nemá právomoc, 
aby riešila majetko-právne veci. OZ počká na vyjadrenie polície, ktorá v predmetnej 
veci bola požiadaná o prešetrenie domovej slobody. 

c) Emília Bohačiaková, Na záhumní 958, Teplička nad Váhom požiadala o finančný 
príspevok na dieťa. Žiadosť bola postúpená sociálnej komisii. Mgr. Magdaléna 
Šeligová, predsedkyňa komisie, navrhla, aby sa slečne Bohačiakovej vyplatil 
príspevok vo výške 3 000,-Sk. OZ návrh schválilo jednomyseľne. 

d) Vladimír Mintál, Fatranská 18/587, Teplička nad Váhom žiadal o poskytnutie 
finančného príspevku – úhrady časti nákladov, ktoré mu vznikli pri budovaní 
vodovodnej prípojky. Žiadosť bola postúpená stavebnej komisii. 

 
9. Diskusia 
 
Tibor Šeliga sa opýtal, kedy sa bude robiť asfaltová cesta na ulici Do Ulice, nakoľko                  
je na tejto ulici množstvo jám. OZ berie pripomienku na vedomie a ukladá prednostovi 
obecného úradu situáciu prešetriť a vyspraviť komunikáciu tak, aby bola v daždivom období 
prejazdná a priechodná. Termín do 21. 12. 2007. 
P. Šeliga ďalej pripomenul, že svetlo pri p. Babjakovi opäť nesvieti a niektorým občanom 
chýbajú kanalizačné poklopy. 
 
Ing. Anton Zvarík sa opýtal, kedy bude spustená kanalizácia. Starosta obce odpovedal,                
že kolaudácia sa konala dnes t. j. 14. 12. 2007.  Občania budú upovedomení cez obecný 
rozhlas a budú sa môcť napojiť po súhlase spoločnosti SEVAK, a. s., Žilina. 
Ing. Zvarík taktiež informoval, že na Fatranskej ulici je zhodená tabuľa koniec obce a taktiež           
je zhodená na Železničnej ulici.  
 
Mgr. Kamila Dubovická informovala o neporiadku pri Dome smútku za oplotením. Starosta 
odpovedal, že majiteľ priľahlého pozemku p. Blažej Šeliga bude upovedomený. Ukladá sa 
prednostovi OÚ, aby preveril možnosť ako znečisťovateľov susedných pozemkov zákonným 
spôsobom postihovať. 
 
Peter Halama sa opýtal na možnosť posýpať cesty počas zimy, najmä keď sa tvorí na cestách 
poľadovica. OZ berie na vedomie. Ďalej tabuľka pri soche Sv. Cyrila a Metoda                          
je znehodnotená. Starosta  odpovedal, že nová tabuľka sa bude robiť v blízkej dobe.  
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Ing. Viliam Mrázik  doplnil informácie o možnosti zriadenia centra voľného času, ktoré                  
na porade OZ otvorila Mgr. Šeligová. OZ ukladá Mgr. Šeligovej preskúmať možnosti 
vytvorenia centra voľného času pri ZŠ. A na základe získaných informácii vytvoriť 
podmienky personálne a materiálne, aby táto činnosť mohla byť otvorená k 01. 09. 2008. 
S utvorením centra voľného času OZ poveruje Mgr. Šeligovú a riaditeľku ZŠ spolu                
s Ing. Viliamom Moravčíkom. 
 
Ing. Štefan Smrekovský opätovne otvoril tému čerpania fondov. „Chcem vedieť, či pôjdeme 
do toho a v akom rozsahu. Navrhujem spracovať 3 projekty a podať ich na ministerstvo,           
aby sme včas vedeli, či zdroje dostaneme, a ak nie ako ich zabezpečíme. V prípade, ak by sme 
ich nedostali, navrhujem zdvihnúť dane z priemyselných objektov a financovať to z toho.“ 
Starosta: „V tomto čase pripravujeme veci, aby sme boli schopní takéto projekty pripravovať. 
Máme zatiaľ spracovanú základnú školu, Dom služieb je pripravený, projekt na Telocvičňu 
a Obecný dom sa spracovávajú. Je to veľký finančný nápor na tieto projekty.“ 
OZ berie na vedomie informáciu o eurofondoch a doporučuje obecnej rade, aby na svojom 
zasadnutí preskúmala pripravenosť spracovania žiadosti a určili dôležitosť jednotlivých 
stavieb. O pripravenosti  podávania žiadostí a organizačnej činnosť nech informujú OZ. 
 
Ing. Eva Milová, hlavná kontrolórka informovala, o obhliadke firiem, ktoré sídlia v areáli 
bývalého družstva na Poľnohospodárskej ulici. „Na obhliadke sa zúčastnil aj p. Moravčík, 
vzhľadom k tomu, že firma, ktorá spracováva šrot robí veľký hluk a situácia sa len zhoršuje. 
Firma zabrala ďalšiu časť dvora, všade sú rozhádzané hliníkové kocky, plechové rámy. 
Pracujú do neskorých nočných hodín a začínajú skoro ráno, prehadzujú tento plech a odvážajú 
na ďalšie spracovanie. Je to nárazový silný hluk, ktorý otriasa oblokmi. Občania sa sťažujú, 
že im to budí deti. Je pravda, že firma urobila nejaké opatrenia, aby hluk nebol taký silný, 
avšak nie je to dostačujúce. Nákladné autá, v ktorých sa odváža tento odpad, ničia vozovku 
a tiež mostík je už poškodený. Čo sa týka skládky pneumatík, tá je tam stále a ďalej sa 
rozmáha. Pozemky sú oplotené. Vlastníci sa k nim ani nemôžu dostať. P. Mikoláš sľúbil, že si 
bude hľadať nové priestory pre firmu, ale má problém nájsť vhodný pozemok“ 
Starosta: „Rozmýšľajme, ako vec právne vyriešiť. Navrhujem, aby hlavná kontrolórka zistila 
či a v akom rozsahu majú tieto firmy hospodársku činnosť a ak ju nemajú, podáme podnet           
na Živnostenský úrad v Žiline, nech to riešia pokutou alebo zrušením živnostenského 
oprávnenia. Čo sa týka skládky pneumatík, túto sme nahlásili na Obvodný úrad životného 
prostredie v Žiline a čakáme na odpoveď.“  
OZ poveruje hlavnú kontrolórku vykonať – preveriť na živnostenskom úrade rozsah zberu 
druhotných surovín u podnikateľa p. Mikoláša a zároveň, či sa hospodárska činnosť  
vykonáva v súlade so živnostenským listom. 
 
Obecné zastupiteľstvo schválilo 13 plat starostovi obce, zástupcovi starostu a poslancom OZ. 
 
Prednosta OÚ navrhol ceny za nájom – Obecný dom: 3 000,-Sk za svadbu a iné oslavy 
a 1 000,-Sk za kar, Športklub: 500,-Sk za 1 hodinu,  Telocvičňa: 600,-Sk za 1 hodinu. 
Uvedené ceny budú platiť od 01. januára 2008. OZ návrh jednomyseľne schválili. 
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10. Uznesenie 
 
     Návrh na uznesenie z deviateho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Tepličke                       
nad Váhom, ktoré sa konalo dňa 14. decembra 2007. 
 
A. Schvaľuje 

1. program OZ, 
2. predsedu návrhovej komisie Ing. Štefana Moravčíka, za zapisovateľku Katarínu 
Ďugelovú a za overovateľov zápisnice Ing. Antona Zvaríka a Mgr. Kamilu Dubovickú, 

3. zmeny rozpočtu Základnej školy v Tepličke nad Váhom č. 5/2007 a 6/2007 a rozpočet 
ZŠ pre rok 2008, 

4. VZN č. 1/2007 o daniach a miestnych poplatkoch, 
5. Dodatok č. 3 k VZN o komunálnom odpade, 
6. úpravu rozpočtu Obce Teplička nad Váhom pre rok 2007, 
7. rozpočet Obce Teplička nad Váhom pre rok 2008, 
8. uzatvorenie rámcovej zmluvy s obcami Mikroregiónu Terchovskej doliny, 
9. príspevok na dieťa vo výške 3 000,-Sk slečne Emílie Bohačiakovej, bytom Na záhumní 

958, Teplička nad Váhom, 
10. trinásty plat starostovi obce, zástupcovi starostu a poslancom OZ, 
11. ceny za nájom – Obecný dom: 3 000,-Sk za svadbu a iné oslavy a 1 000,-Sk za kar, 

Športklub: 500,-Sk za 1 hodinu,  Telocvičňa: 600,-Sk za 1 hodinu. 
 
B. Berie na vedomie  
 

1. rozpočet Obce Teplička nad Váhom pre roky 2009 – 2010, 
2. informáciu o previerke dodržiavania zákonnosti obce na úseku hlásenia a evidencie 

občanov – upozornenie prokurátora, 
3. sťažnosť p. Jozefa Ilovského a Mgr. Heleny Oščadnickej, Na Majer 14, Teplička            

nad Váhom vo veci presahujúcej lipy na ich pozemok, 
4. sťažnosť p. Františeka Ďugela a manželka Oľga, Turáková 1/7, Teplička nad Váhom 

vo veci majetko-právnych vzťahov, 
5. pripomienku p. Tibora Šeligu vo veci úpravy cesty ulice Do ulice, 
6. pripomienku p. Petra Halamu vo veci posýpania miestnych komunikácii v zimnom 

období a v čase tvorby poľadovice, 
7. OZ berie na vedomie informáciu o eurofondoch. 

 
C. Doporučuje 
 

1. starostovi obce, aby vstúpil do jednania s právnou kanceláriou o možnosti paušálnej 
náhrady za právne služby, alebo za dohodnutú mesačnú finančnú náhradu právnych 
služieb pre obec, 

2. obecnej rade, aby na svojom zasadnutí prebrali pripravenosť spracovania žiadosti 
a určili dôležitosť jednotlivých stavieb. 

 
D. Ukladá  
 

1. komisii pre ochranu verejného poriadku a poslancovi z tohto obvodu, aby sťažnosť           
p. Jozefa Ilovského a Mgr. Heleny Oščadnickej preverili na tvare miesta, či je sťažnosť 
opodstatnená,  
Z: v texte       T: január 2008 
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2. stavebnej komisii preveriť žiadosť p. Vladimíra Mintála, Fatranská 18/587, Teplička 
nad Váhom, ktorý žiadal o poskytnutie finančného príspevku – úhrady časti nákladov, 
ktoré mu vznikli pri budovaní vodovodnej prípojky,  
Z: stavebná komisia      T: do budúceho OZ 

3. prednostovi obecného úradu situáciu ulice Do ulice prešetriť a vyspraviť komunikáciu 
tak, aby bola v daždivom období prejazdná a priechodná, 
Z: prednosta OÚ      T: do 21. 12. 2007 

4. prednostovi OÚ, aby preveril možnosť znečisťovateľov susedných pozemkov 
zákonným spôsobom postihovať, 
Z: prednosta OÚ      T: do budúceho OZ 

5. preskúmať možnosti vytvorenia centra voľného času pri ZŠ. S utvorením centra 
voľného času OZ poveruje Mgr. Šeligovú a riaditeľku ZŠ spolu s Ing. Viliamom 
Moravčíkom, 
Z: v texte       T: priebežne 

6. poveruje hlavnú kontrolórku vykonať – preveriť na živnostenskom úrade rozsah zberu 
druhotných surovín u podnikateľa p. Mikoláša a zároveň, či sa hospodárska činnosť  
vykonáva v súlade so živnostenským listom.  
Z: hlavná kontrolórka OÚ     T: priebežne 

 
11. Záver 
 
     Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. OZ bolo ukončené 
o 17,57 hod. 
 
V Tepličke nad Váhom dňa 14. 12. 2007 
 
 
Zapísala:   Katarína Ďugelová  ................................................ 
 
Za správnosť:  Ing. Albert Magera  ................................................ 
 
Záznam overili: Ing. Anton Zvarík  ................................................ 
 
   Mgr. Kamila Dubovická ................................................ 
 
    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
        ....................................................... 
            L a z a r   Milan  
               starosta obce  
         
  


